
 
 

Protokół XII/25 

z sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów 

13 lutego 2025 r., rozpoczęcie o godz. 15:00 

Galeria - Forum, Plac Kościuszki 4a w Odolanowie 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy i Miasta Odolanów Janusz Szustkiewicz powitał wszystkich 

obecnych, a następnie otworzył XII sesję Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady poprosił Radnych o zalogowanie się do elektronicznego systemu 

głosowania. Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi, że Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Na sesji nieobecny był radny pan Bartosz Śniady. Listy obecności 

radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący zawnioskował o zmianę porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie 

następujących zmian: 

1. Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta 

Odolanów do udzielenia odpowiedzi na skargę oraz do udzielenia pełnomocnictwa do 

reprezentowania Rady Gminy i Miasta Odolanów przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Poznaniu.  

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie proponowanej zmiany porządku obrad. 

Proponowana zmiana została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
2. Wycofanie projektów uchwał 1.Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych położonych na terenie Gminy i Miasta 

Odolanów na rzecz obecnych najemców posiadających umowę na czas nieoznaczony. 

2. Uchwała w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych bonifikat od ceny sprzedaży. 

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie proponowanej zmiany porządku obrad. 

Proponowana zmiana została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, 



 
 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie nowego porządku posiedzenia. 

Porządek został przyjęty następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem 

przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołów z X i XI sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

- uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

- w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Marcina 

w Odolanowie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

 

- w sprawie ustalenia wysokości stawek dopłaty do zbiorowego odprowadzania ścieków, 

w taryfie Odolanowskiego Zakładu Komunalnego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

- w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na obszarze Gminy i Miasta Odolanów na rok 2025". 

 

- w sprawie zmiany uchwały nr III/18/24 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 6 czerwca 

2024 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z krytej pływalni „Pływalnia Odolanów” 

w Odolanowie. 

 

- w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 

Gminy i Miasta Odolanów. 

 

- w sprawie uchylenia w części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

przyjętego uchwałą nr XLIII/33/2002 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 30 września 

2002 r. w sprawie wprowadzenia zmian w miejscowym planie ogólnym zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

- w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta Odolanów do udzielenia odpowiedzi na 

skargę oraz do udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Gminy i Miasta 

Odolanów przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Poznaniu.  

 



 
 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski, informacje. 

9.  Zakończenie obrad XII sesji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z X i XI sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do zapisów w protokołach z X i XI sesji. Uwag nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z X sesji i głosowanie w systemie. Protokół z 

X Sesji został przyjęty 14 głosami „za” na stan 14 Radnych obecnych na sesji (załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu). 

Następnie Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z XI sesji i głosowanie w systemie. 

Protokół z XI Sesji został przyjęty 14 głosami „za” na stan 14 Radnych obecnych na sesji 

(załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym, 

interpelacja powinna dotyczyć spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Powinna zawierać 

krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej 

pytania. Na podstawie art. 24 ust. 6 ustawy, interpelacje i zapytania składane są na piśmie do 

Przewodniczącego Rady, który przekazuje je niezwłocznie Burmistrzowi. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w punkcie 6 porządku obrad Burmistrz udzieli 

wstępnej odpowiedzi na interpelacje, natomiast odpowiedzi pisemne zostaną przekazane 

Radnym w ciągu 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.   

Interpelacje złożyli radni: 

Radny Janusz Szustkiewicz w sprawie budowy nawierzchni asfaltowej na drodze  

w miejscowości Huta. 

Radny Dariusz Kmiecik w sprawie stanu technicznego drogi gminnej 1-go Maja w Odolanowie. 

Radny Dariusz Kmiecik w sprawie pokrycia kosztów energii elektrycznej dla oświetlenia 

kościoła pw. św. Marcina w Odolanowie. 

Następnie Radny Dariusz Kmiecik złożył wniosek w imieniu mieszkańców ulicy Bartosza w 

sprawie wałów przeciwpowodziowych. 



 
 

Radna Maria Skrzypińska zapytała kiedy będą czyszczone kratki ściekowe na ulicy 

Nadbarycznej, następnie zapytała kiedy będą przycinane konary drzew oraz krzewy na ulicy 

Bocznej oraz czy z powiatu wpłynęła odpowiedź odnośnie ścieżki rowerowej do Huty. 

Ad 5. Podjęcie uchwał. 

- Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej odczytała Skarbnik Beata Goścniak. Uchwała nr XII/94/25 została przyjęta 

następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, 

„wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

-  Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025 odczytała 

Skarbnik Beata Goścniak. Uchwała nr XII/95/25 została przyjęta następującą proporcją głosów 

„jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 

radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem św. Marcina w Odolanowie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków odczytał Przewodniczący Rady 

Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr XII/96/25 została przyjęta następującą proporcją głosów 

„jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 

radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek dopłaty do zbiorowego 

odprowadzania ścieków, w taryfie Odolanowskiego Zakładu Komunalnego spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr XII/97/25 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 8 radnych, 

„jestem przeciw” 3 radnych (pan Karol Pawlicki, pani Barbara Cebulska, pani Maria 

Skrzypińska), „wstrzymuję się” 3 radnych (pani Lucyna Stryjak, pan Daniel Zając, pan Dariusz 

Kmiecik), na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na obszarze Gminy i Miasta Odolanów na rok 2025" 

odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr XII/98/25 została przyjęta 



 
 

następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, 

„wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/18/24 Rady Gminy i Miasta Odolanów 

z dnia 6 czerwca 2024 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z krytej pływalni 

„Pływalnia Odolanów” w Odolanowie odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr XII/99/25 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na 

terenie Gminy i Miasta Odolanów odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr XII/100/25 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 13 radnych, 

„jestem przeciw” 1 radny (pan Janusz Szustkiewicz), „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 

radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały w sprawie uchylenia w części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przyjętego uchwałą nr XLIII/33/2002 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 

30 września 2002 r. w sprawie wprowadzenia zmian w miejscowym planie ogólnym 

zagospodarowania przestrzennego odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr XII/101/25 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta Odolanów do 

udzielenia odpowiedzi na skargę oraz do udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady 

Gminy i Miasta Odolanów przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Poznaniu 

odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr XII/102/25 została przyjęta 

następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw”  

0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 



 
 

Zastępca Burmistrza pani Anna Roszkiewicz odpowiadając na interpelacje powiedziała, że 

zostają one przyjęte i w terminie 14 dni radni otrzymają odpowiedzi pisemne. 

Następnie zastępca Burmistrza pani Anna Roszkiewicz odnosząc się do wniosku w sprawie 

nasypu wałów na ulicy Bartosza powiedziała, że Burmistrz ustalił z Wodami Polskimi zrobienie 

nasypu. Po otrzymaniu porozumienia od Wód Polskich odbędzie się spotkanie z mieszkańcami. 

Pani Anna Roszkiewicz odpowiadając na zapytania radnej Marii Skrzypińskiej w sprawie 

wyczyszczenia kratek ściekowych na ulicy Nadbarycznej powiedziała, że jeśli pogoda pozwoli 

to w ciągu 2 tygodni kratki zostaną wyczyszczone. Odnosząc się do sprawy ścieżki rowerowej 

pani zastępca powiedziała, że na razie nie ma odpowiedzi natomiast w sprawie ulicy Bocznej  

i krzewów temat zostanie omówiony. 

 

O głos poprosiła radna Anna Kądziela, która podziękował w imieniu własnym  

i radnego Ryszarda Zielezinskiego panu sekretarzowi Marcinowi Stryjakowi za podjęcie starań 

w sprawie pielęgnację drzew i krzewów z Raczyc do Garek, które bardzo utrudniały poruszanie 

się pojazdów po drodze. Następnie radna pani Anna Kądziela podziękowała poprzedniej Radzie 

i władzom za pozyskanie dofinansowania i przekazanie środków własnych na rzecz wykonania 

oświetlenia w miejscowościach na terenie gminy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Agnieszce Karwik, która podziękowała 

radnym, którzy zagłosowali za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

dopłaty do zbiorowego odprowadzania ścieków, w taryfie Odolanowskiego Zakładu 

Komunalnego spółka z ograniczoną. 

  

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają pytania do przekazanego przez Burmistrza 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Radna Gabriela Zawada zapytała o spotkanie w sprawie organizacji komunikacji gminnej i 

terenów wykluczonych, co było omawiane na tym spotkaniu. 

Następnie Radna nawiązała do spotkanie burmistrza z panią poseł Barbarą Oliwiecką i zapytała 

czy temat wykluczenia komunikacyjnego dotyczył wykluczenia ogólnie czy tylko kolejowego 

i czy można spodziewać się pomocy ze strony posłanki w tej kwestii. 

Przewodniczący Rady pan Janusz Szustkiewicz powiedział, że również chciał zapytać o sprawę 

wykluczenia komunikacyjnego. 



 
 

Pan Sekretarz Marcin Stryjak odniósł się do spotkania z panią poseł i powiedział, że jeśli chodzi 

o sprawę wykluczenia komunikacyjnego to w tym temacie jest wiele kwestii. Pan Stryjak 

powiedział, że rozmowa z panią poseł dotyczyła wykluczenia komunikacyjnego i Aglomeracji 

Kalisko-Ostrowskiej, tak aby zwiększyć możliwość przemieszczania się na terenie aglomeracji 

oraz poruszono sprawę, jakie kwoty miałyby gminy dopłacać. Sekretarz powiedział, że  

w trakcie spotkania omawiane były kwestie transportu oraz przewoźnika kolejowego – koleje 

dolnośląskie i dodał, że jest zwolennikiem podjęcia działań na rzecz poprawy polepszenia 

komunikacji z Wrocławiem. Pan Sekretarz zauważył, że spotkanie było wstępem do 

niwelowania wykluczenia komunikacyjnego na terenie gminy i dodał, że należy rozpocząć 

działania, aby scalić połączenia autobusowe z kolejowymi. Następnie pana Marin Stryjak 

odniósł się do spotkania z prywatnym przewoźnikiem autobusowym i powiedział, że rozmowa 

dotyczyła uruchomienia dodatkowych połączeń np. z  Ostrowem. 

Następnie o głos poprosił pan Radny Dariusz Kmiecik, który odniósł się do komentarza pani 

Agnieszki Karwik odnośnie głosowania nad uchwałą w sprawie ustalenia wysokości stawek 

dopłaty do zbiorowego odprowadzania ścieków, w taryfie Odolanowskiego Zakładu 

Komunalnego spółka z ograniczoną i wyjaśnił dlaczego głosował przeciwko. 

O głos poprosiła Radna pani Maria Skrzypińska, która odniosła się do sprawy braku oświetlenia 

łączącego ulicę Zborowiecką ze Spokojną i zaapelowała o zamontowanie lamp. 

 

Ad. 8. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski, informacje. 

Głosów w dyskusji, zapytań, wniosków, informacji nie było. 

 

Ad 8. Zakończenie obrad XII sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął XII Sesję Rady Gminy 

i Miasta Odolanów (godz. 16:15). 

 

          Protokolant      Przewodniczący Rady 

         /-/ Agnieszka Skobejko-Przybylak                              /-/ Janusz Szustkiewicz 


